
Møtereferat fra foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) 

Dato | Klokkeslett | Sted | 04.10.2023 | 19:00 | Personalrom | Møte startet av Jan-Erik Heggholmen  

Oppmøte 

1. trinn: Daniel Dahlberg 
2. trinn: Jeanette Stigen Laxdal 
3. trinn: Emma Birgitte Rognaldsen, Siri-Ann Eikrem Gullaksen 
4. trinn: Jan-Erik Heggholmen, Cecilie Nes 
5. trinn: Ingebjørg Drevsjø 
6. trinn: Siri-Ann Eikrem Gullaksen, Cathrine Heien 
7. trinn: Ingen 

Rektor: Tonje Rydland Kallekleiv (på sak) 

1 – 23/24 Godkjenning av innkalling / saksliste 

Feil i liste over FAU-medlemmer. 

2.trinn: Birgitte Hafsaas og Jeanette Stigen Laxdal (ingen vara) 

4.trinn: Jan-Erik Heggholmen og Cecilie Nes (vara: Marie Saltnes) 

7.trinn: Abelone Tangnes, Tonje Børsheim (vara: Trine Elisabeth Rud Riera og Lene  Parlevliet) 

 

Ekstra sak fra 6. trinn: Spørsmål om en har tilfredsstillende antall timer musikk på trinnet. 

 

Innkalling godkjent. 

2 – 23/24 Informasjon fra Rektor (inkl. rollen til FAU) 

Rektor gav informasjon om hva FAU innebærer. Det ble vist noen videoer som forteller hvorfor en det er 

viktig å være med i FAU, og hvilket arbeid som kan gjøres. 

Hvorfor skal foreldre bli med i FAU? (ekstern link / YouTube) 

Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) - engasjerte foreldre skaper trygge barn (ekstern link / YouTube) 

FUG - Et nasjonalt utvalg for foreldre med barn i skolen (foreldreutvalgene.no) (ekstern link / FUG) 

 

  

https://youtu.be/w2c6TkWiLbw
https://youtu.be/AzLaIKzKI8g
https://foreldreutvalgene.no/fug/


Side 2 

3 – 23/24 Valg 

Følgende personer ble valgt – enstemmig (separate valg) 

Leder: Jan-Erik Heggholmen 

Nestleder: Jeanette Stigen Laxdal 

Økonomiansvarlig: Emma Birgitte Rognaldsen 

 

Leder og Nestleder representerer FAU i SU og SMU. 

 

4 – 23/24 FAU 23/24 

Vi diskuterte overordnet de faste arrangementene vi har, og hvem som er ansvarlig for gjennomføring; 

Åpen dag: 7. trinn (Abelone og Tonje) 

Dialog med skolen, arrangere cafe sammen med elevene (inkl. Innkjøp etc).  

17. mai: 2. trinn og 5. trinn (Jeanette / Birgitte og Ingebjørg / Tove) 

Viktig at en allerede nå gir informasjon ut til foreldre på trinn om at en har ansvar for 17. mai og at 

 det forventes at en stiller opp. 

 Jan-Erik, Emma og Catrine kan være med på oppstartsmøte når en ønsker for å dele tidligere års 

 erfaringer. 

Trafikkgruppe: Siri-Ann, Emma, Daniel, Benedicte 

Viktige oppgaver: Hjertesone, parkering, dropsone, belysning etc. 

Aktivitetsgruppe: Cathrine, Cecilie, Erik, Abelone, Tonje, 

Identifisere, planlegge og gjennomføre aktiviteter. Søke etter støtte, SPV, Eqinor, Bergen kommune etc. 

 

For trafikk- og aktivitetsgruppe har Siri-Ann og Cathrine et ansvar for å få i gang dialog. Alle må bidra. 

Om en har innspill som ikke går rett inn i gruppen “sin”, må en selvsagt dele. 

Møtefrekvens: 4 møter i skoleåret, samt evt. møter i gruppene. Ønsker å ha dialog via Facebook. Jan-Erik 

tilrettelegger Facebook side, så blir det en chat for henholdsvis trafikk- og aktivitetsgruppe. 

 

  



Side 3 

5 – 23/24 Regnskap FAU pr. 1.10.2023 

 

Regnskap godkjent. 

 

6 – 23/24 Nettvett – seminar Barnevakten 

Nytt FAU ønsker også at det jobbes videre med dette. Alternative løsninger; seminar på dagtid for hvert 

enkelt trinn (elevene) + seminar på kveldstid for foreldre. 

Ettermiddag/kveldseminar for elever og foreldre – samlet. 

Jan-Erik fortsetter dialog med Barnevakten og rektor. 

 

7 – 23/24 SFO (innkommen sak) 

FAU har en forventning til at mobiltelefon og YouTube ikke benyttes av ansatte i SFO-tiden. Det er ønske 

at fra FAU at SFO gir enda mer oppdatering på hva som skjer, for eksempel. via månedsbrev. 

FAU ønsker også at kommunikasjon knyttet til aktiviteter på langdager / ferier bedre (inkl. planlegging 

av aktiviteter). 

Foresatte som har spesielle behov knyttet til henting / levering etc. Må ta dette direkte med skolens 

ledelse for å finne tilfredsstillende ordninger. 

Jan-Erik vil ta dialog med Rektor for å overlevere tilbakemeldingene knyttet til FAU. 

 

8 – 23/24 Etablering av gjerde mellom fotballbane og vei (innkommen sak) 

Sak følges opp av trafikkgruppen. 

9 – 23/24 Mulighet til å kunne bestille H-melk og sjokolademelk i 

skolemelkordning(innkommen sak) 

FAU er positiv til H-melk, men ønsker ikke å tilby smakstilsatt melk (sjokolade). Hovedargument er at en 

ikke ønsker å få inn en holdning om at eks. sjokoladeprodukter er “ok” til alle måltid / tidspunkter. 

Jan-Erik tar videre med rektor for å få H-melk inn som et alternativ. 



Side 4 

 

10 – 23/24 Utsendelse av retningslinjer for parkering (innkommen sak) 

Sak følges opp av trafikkgruppen. 

11 – 23/24 Antall timer musikk på 6. trinn 

Det er bekymring blant foreldre at en har for lite antall timer musikk på 6. trinn. FAU vil videreformidle 

bekymringen til Retor for videre oppfølging. 
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